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Enkel fråga

Till Anna-Lena Danielsson, hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande

Vi kristdemokrater gläds åt att en ny mottagning för ME/CFS-patienter ska öppna upp 
vid NUS, vilket är ett välkommet inslag för att stärka denna typ av vård i 
Västerbotten. Denna diagnos drabbar särskilt många kvinnor, och sedan länge har 
KD arbetat för att stärka just kvinnovården i länet. 

Dessvärre har starten skjutits upp från början av hösten till början av vintern. Det 
senaste beskedet är att verksamheten är tänkt att öppna upp i november och att 
rekrytering pågår. I nuläget saknas än så länge möjlighet att skicka remisser 
eftersom man inte kunnat få till en remissväg i BMS-cross. 

Från KD är vi intresserade att veta hur processen fortgår och ifall verksamheten nu 
faktiskt öppnar i november, samt att möjligheten att skicka remisser är på väg att 
lösas. 

 Min fråga till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande är: 

Är det fastställt att den nya mottagningen för ME/CFS-patienter, samt 
möjligheterna att skicka remisser dit, faktiskt öppnar upp den 1/11 eller finns det 
risk för fler senareläggningar? 
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